

## Protokoll

Styrelsemöte den 22 november 2018

Kl. 19.30, Nävesta kyrkan

### Närvarande

Roland Davidsson (RD), Lisbeth Larsson (LL), Elin Tärnqvist (ET), Göran Tärnqvist (GT), Stig Olsson (SO), Ann Davidsson (AD), Jörgen Örnberg (JÖ), Gustaf Örnberg (GÖ) och Jonas Lundkvist (JL).

### 1. Inledning

Mötet inleddes med bön.

### 2. Sekreterare

JL valdes till sekreterare.

### 3. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

### 4. Föregående protokoll

Föregående protokoll lades till handlingarna.

### 5. Jonas

JL lyfte frågor om julblommor. JL besöker Kerstin Davidsson och Inga Davidsson Friberg. RD och Ethel besöker Birgit Lundqvist. JL berättade också något om hur han har det i rollen som Sjukhuspastor.

### Rasool

Rasool har under de senaste veckorna jobbat med målning av panelbrädor till den nya entrén och har innan dess avslutat att skrapa och måla alla fönster på entrévåningen.

### 6. Diakon

Vägmärken: Samtal fördes om huruvida vi vill fortsätta med våra Vägmärken, och konstaterar att vi som styrelse fortsatt ser att de hjälper oss att utvecklas. Styrelsen beslutade att vid nästa möte samtala om eventuella förändringar i våra Vägmärken.

Planering för arbetsfördelning under våren: Samtal fördes om hur arbetsfördelningen ser ut i vår när JL är föräldraledig till viss del och ombyggnationen är igång.

Styrelsen föreslog att under våren ha ca tre samlingar per månad, vilket programgruppen tar med sig. Styrelsen beslutade att möblera om i kyrksalen för att få plats med de runda borden där under ombyggnationen inomhus.

Samtal fördes om JL:s tjänst och styrelsen föreslog att JL jobbar 30% under våren med konfa, Lillträffen och pastorala uppgifter.

### 7. Administration & fastighet

Kassan: SO redovisade att vi hade intäkter på 407 119 kr, och kostnader på 361 951 kr, vilket ger ett överskott på 45 168 kr. Utöver det har vi samlat in 97 635 kr inför bygget under året. Vi har haft

kostnader på 58 944 kr. Samtal fördes om insamling till bygget, och att vi har samlat in över budget i en klumpsumma, men just nu är det kontinuerliga givandet lågt.

Bidrag till bygget: 29/11 hålls nästa möte för allmänna arvsfonden.

Ombyggnad cafédelen: Under sista veckan av november kommer nya ytterväggar och takstolar att börja resas. Förhoppningen är att vi är klara utvändigt till årsskiftet, och invändigt till slutet av mars.

Personalliggare: Om någon ur församlingen går in på byggområdet för att delta i bygget måste denne registreras i en personalliggare. RD vet hur detta görs.

Dörrar: RD presenterade förslag på enkeldörrar med sidoljus. Styrelsen beslutade om en slät, ljusgrå dörr, med sido- och överljus. Samtal fördes om att på sikt även byta ut ytterdörrarna in i kyrksalen och hur dessa harmonierar med varandra.

Köksutformning: ET och JÖ presenterade ett nytt förslag på köksutformning som styrelsen uppskattade. De tar förslaget vidare till ett möte med IKEA och till det kommande församlingsmötet.

Information till församlingsmötet: Byggets process, kök, bygginsamling och administration under våren.

Valberedning: ET redovisade valberedningens arbete och JL och RD informerar om detta i veckomail och på församlingsmöte.

## **9. Övriga frågor**

Inga övriga frågor fanns.

## **10. Nästa sammanträde**

Styrelsen möts igen tisdagen den 15/1 kl 19.00

## **11. Avslutning**

Mötet avslutades.

---

Ordf: Roland Davidsson

---

Sekr: Jonas Lundkvist